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Bespreking Algemene ledenvergadering 
Datum: 12 februari 2024 om 20:00 uur  
Locatie: School De Horizon, Dominee Meijerlaan 14 (ingang Stellingmolen),  
 2406 JD te Alphen aan den Rijn 
Aanwezigen: Peter Mooij, Nils Meijer, Paul van der Houven, Richard Vons, Mariëtte Riethorst en 
 35 buurbewoners 
Afwezig: 1 bewoner heeft zich afgemeld 
Notulen: Mariëtte Riethorst 

 Agenda 
 1 Vaststelling van aanwezigen en agenda 
 2 Gebiedsadviseurs “Werken met de gemeente” 
 3 De organisatie en functionarissen 
 4 Financiën 
 5 Communicatie 
 6 Beleidsplan 2024 
 7 Fondsen 
 8 Activiteitenagenda 2024 
 9 Rondvraag 

1. Vaststelling van aanwezigen en agenda 
Nils Meijer opent de vergadering en heet alle 35 aanwezigen van harte welkom. Hij vraagt de 
aanwezigen of er problemen zijn dat er foto’s worden gemaakt voor social media. Alle 
aanwezigen gaan akkoord met het maken van foto’s. De foto’s worden gemaakt door 
buurtbewoner en fotograaf Jan Kleijn, waarvoor onze dank.  
Nils bedankt De Horizon voor het kosteloos beschikbaar stellen van deze ruimte, de koffie en 
thee voor deze vergadering. Het bestuur wordt voorgesteld aan de aanwezigen. 
Excuses voor het te laat versturen van de uitnodiging en de agenda. 
Op het moment van de vergadering hebben we 152 leden.  
Er komt een vraag hoeveel huishoudens er in Beerendrecht zijn. Dit zijn 845 huishoudens. Het 
bestuur streeft er naar om volgend jaar 200 leden te hebben. We moeten met elkaar ons vooral 
op jongeren richten. 
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2. Gebiedsadviseurs “Werken met de gemeente”  
De gebiedsadviseurs Inge van Oostende en Marco Parinussa stellen zich voor en vertellen in het 
kort in welk gebied van Alphen aan den Rijn ze werkzaam zijn. Dit is vooral Beerendrecht, Hoge- 
en Lage zijde, centrum en het rode dorp. Er zijn in Alphen aan den Rijn 5 van deze gebieden waar 
1.000 medewerkers van de gemeente zich mee bezig houden. Ze zijn de verbindende schakel 
tussen de bewoners en de gemeente. Het is een illusie dat zij alles weten, ze proberen de 
contacten met de bewoners en comités te behartigen. Dit valt in verband met de vele aanvragen 
niet altijd mee. Het werkgebied is buiten en door meldingen van de bewoners weten ze wat er 
moet gebeuren en kunnen zij hierin bemiddelen. Als de bewoners iets tegenkomen wat moet 
worden opgepakt is het volgens de gebiedsadviseurs wenselijk om dit online te melden bij de 
gemeente. Wil je de gebiedsadviseurs liever persoonlijk spreken is er in de Aarhof een 
winkelpand ingericht waar zij op woensdagmiddag persoonlijk de bewoners te woord kunnen 
staan.  
De gebiedsadviseurs willen gebiedsgericht werken en melden dat de herstructurering van onze 
wijk is doorgeschoven naar 2030, dit heeft ook te maken met het feit dat, in tegenstelling van 
veel wijken in onze gemeente, de wijk Beerendrecht geen problemen met verzakkingen kent. Een 
kritische noot van het bestuur is dat het riool op dit moment niet verzakt en dit mede de 
verzakkingen in de wijk voorkomt. Een riool kan 60 jaar meegaan maar dat wil niet zeggen dat 
het straatwerk in onze wijk niet eerder moet worden vervangen. Dat de Wipmolen recentelijk 
wel op de schop is gegaan heeft te maken met de veiligheid. Er wordt door aanwezigen 
aangegeven dat de bomen in onze wijk veel te groot, te oud en teveel overlast voor 
zonnepanelen veroorzaken. In sommige straten geven de boomwortels zoveel overlast dat de 
veiligheid van bewoners tijdens het wandelen in gevaar komt. De gebiedsadviseurs melden dat 
er geen club mensen bij de gemeente beschikbaar is om de schouw van het straatwerk eens in de 
drie jaar in kaart te brengen. Er wordt besloten om dit door buurtbewoners op te pakken en door 
te geven aan de gemeente. Hoe meer meldingen er komen hoe hoger deze prioriteit wordt 
opgepakt.  
Een buurtbewoner meld dat hij al een paar keer Marco Parinussa heeft aangesproken, steeds 
geen en/of onvoldoende respons op deze gesprekken ontvangt. Marco meld dat hij niet alle alles 
kan oppakken en ook zaken doorschuift maar in dit geval is er wel persoonlijk contact 
opgenomen met bewoner. Er is iemand uit Ede naar de situatie komen kijken en hier is geen 
rapport van verstrekt aan de bewoner. Op deze manier blijven zaken langer lopen dan 
noodzakelijk is. Peter sluit deze actie af door met elkaar af te spreken dat we álles melden en 
bewaken of het in een redelijk termijn wordt opgepakt en afgehandeld. 
De vervanging van de Steekterbrug is een actie waar wij als Buurtvereniging wel over willen 
worden geïnformeerd, er is 22 februari a.s. een informatieavond en hier wordt een verslag van 
gemaakt. De website die als informatiemiddel voor dit project is gemaakt werkt helaas nog niet 
voldoende. Zodra de link van de website bekend is wordt deze gedeeld met de bewoners. 
De opvang van Oekraïners is een feit voor de wijk, de voormalige opvang van de groep mensen 
aan de Noorderkeerkring is opgeheven. De bewoners worden over de gemeente verspreid en 40 
mensen komen in vier woning van De Horizon te wonen. Het is de bedoeling dat ze een jaar tot 
anderhalf jaar blijven. Hebben we overlast kunnen we dit melden bij de sociaal beheerder van de  
gemeente. Voor alle duidelijkheid en om misverstanden te voorkomen willen de 
gebiedsadviseurs nog wel melden dat er alleen Oekraïners komen en zij een andere  doelgroep 
en aanpak/beleid hebben dan asielzoekers.  
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Peter Mooij gaat de bewoners op 15 februari a.s. met een bloemetje welkom heten in de buurt.  
Een vraag van de aanwezigen is waarom deze woningen leeg staan. Richard Vons meld dat het 
beleid van Jeugdzorg Nederland is om vooral zo lang mogelijk thuis te blijven wonen. 
De gebiedsadviseurs verlaten de vergadering. 
 
Imke en Roos hebben zich bij Peter Mooij gemeld dat zij heel veel handtekeningen hadden 
verzamelt en meer speelgelegenheid voor 12+ in de wijk willen creëren. Dit is een heel mooi 
initiatief maar de gemeente heeft aangegeven dat er (nog) geen geld voor is. Het bestuur vraagt 
zich af of iemand Imke en Roos willen helpen met werving van geld en/of mogelijkheden. 
De buurtpreventie-app werd door twee vrijwilligers beheerd. Zij zijn er door persoonlijke 
omstandigheden mee gestopt. Er is door buurtbewoners aan het bestuur gemeld dat het niet 
prettig is dat deze app nu uit de lucht is en zij het gevoel hebben dat de veiligheid nu in het 
geding komt. Wie wil deze app nu beheren, het kost ongeveer 1-2 uur per maand aan tijd. De 
gemeente begeleid de werkzaamheden aan deze app. 

3. De organisatie en functionarissen 
Peter geeft aan dat de vereniging er voor de buurtbewoners is. 
Hij wil graag een gekozen bestuur, het huidige bestuur is ontstaan naar aanleiding van de 
bouwplannen op de parkeerplaats van ARC. Graag wil het bestuur ook meer vrijwilligers werven 
voor diverse commissies. Wil je de kascontrole uitvoeren, mensen welkom heten in de buurt, de 
slechte boomwortel en groenvoorziening in kaart brengen meld je na de vergadering aan. 

4. Financiën 
Paul geeft uitleg op onderstaande begroting. 

 

 

De kascontrole is uitgevoerd door Ed den Daas en er is akkoord gegeven op de financiën. 
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Er is een vraag ontvangen of de contributie niet via een automatische incasso kan plaatsvinden. 
Hier wordt (nog) niet voor gekozen. De link van de betaling wordt als prettig en efficiënt ervaren. 
De bankkosten zijn in verhouding hoog en het bestuur gaat zich oriënteren óf we kunnen 
overstappen naar een andere bank. Het resultaat van 2023 en de begroting van 2024 worden 
door de aanwezigen goedgekeurd. 

5. Communicatie 
Oscar van der Kroon is de uitvoerende buurtbewoner voor alle social media en de 
Beerendrechter. Er is voor de communicatie al een werkgroep van 5 personen actief, zij hebben 
allemaal een achtergrond op dit vakgebied. 
De Beerendrechter is een vakblad met als doel iedereen in de buurt te informeren. Dit magazine 
wordt volledig op sponsorgelden in elkaar gezet en staat niet op de begroting van de 
bewonersvereniging. Esmee is verantwoordelijk voor alle socials in de wijk en dit wordt door de 
buurtbewoners als prettig en informatief ontvangen. 

6. Beleidsplan 2024 
Het beleidsplan van de bewonersvereniging voor 2024 is om commissies voor de volgende zaken 
op te starten: 
- Flora en Fauna. 
- Kascontrole. 
- Imke en Roos helpen voor speelvoorzieningen 12+. 
- Bestuursleden voor het bestuur. 
- Openbare ruimten. 
- Buurtpreventie-app. 
- Evenementen. 
- Welkom in de buurt. 
- Veiligheid en Woongenot. 
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7. Fondsen 
We kunnen in de wijk ook in aanmerking komen om activiteiten uit te voeren waar de gemeente 
geen geld voor beschikbaar stelt. Dit kan o.a. via Jantje Beton, Het Oranjefonds, Fonds 1818 enz. 
Er wordt door het bestuur de opstartende commissies gekeken waar we deze fondsen indien 
nodig voor kunnen inschakelen. 

8. Activiteitenagenda 2024 

 

9. Rondvraag 
Er wordt een melding gemaakt dat de folderbezorging in de wijk niet meer wordt uitgevoerd. Dit 
komt waarschijnlijk omdat in een deel van Beerendrecht de bezorger ermee is gestopt. Er 
worden minder folders verspreid en daardoor wordt dit ook een minder aantrekkelijke job. 
Er wordt ook een melding gemaakt waarom er geen jonge gezinnen zichtbaar zijn. Hier wordt 
met een commissie ‘Welkom in de buurt’ aan gewerkt. 
Is het mogelijk voor een student om een sociale stage bij de vereniging te doen. Dat kan en zo 
komen we er misschien achter hoe we mee leden kunnen werven. 
 
Peter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 


